
   سرویس سیاسی- علی اکبر صالحی رییس سازمان انرژی اتمی تاکید کرد اکنون آژانس 
بین المللی انرژی اتمی تا ۳ ماه حق دسترسی به دوربین های نظارتی را ندارد و اگر تحریم ها 

لغو نشود این اطلاعات پاک شده و می گوییم دوربین ها را بردارند. 
رییس سازمان انرژی اتمی با حضور در یک برنامه تلویزیونی زوایای مختلف و جزئیات 
نحوه اجرای قانون مجلس شــورای اسلامی مبنی بر توقف پروتکل الحاقی مربوط به 

برجام را تشریح کرد.
صالحی در خصوص مباحث مختلفی از جمله مذاکرات با مدیرکل آژانس بین المللی 
انرژی اتمی ، نحوه اجرای قانون توقف پروتکل الحاقی، تصمیمات پیش رو برای سه ماه 
آینده و تاثیر قانون مجلس بر شتاب گرفتن فعالیت های صلح آمیز هسته ای صحبت کرد که 

متن گفت وگو به شرح زیر است:
مجری: روزهای حساسی برای سازمان انرژی اتمی است، خودتان شروع کنید، چه 

اتفاقاتی افتاد؟
رئیس انرژی اتمی: اعمال پروتکل الحاقی را متوقف کردیم، بازرسی هایی که در چارچوب 
پروتکل الحاقی انجام می گرفت ، آن ها را متوقف کردیم، آن هم براساس قانونی است 
که مجلس شورای اسلامی حدود ۲ ماه و نیم پیش تصویب کرده بود. وقتی هم که قانون 
تصویب شد قطعا مجلس با ارگان های ذیربط مشورت می کردند، از جمله سازمان انرژی 
اتمی و روی محدوده های زمانی که موردنیاز اســت با ما مشــورت کردند، مثلا این که 
بلافاصله ۲۰ درصد را شروع کنید، در عرض یک سال فلان کار را بکنید و در سه ماه هزار 
تا سانتریفیوژ آی آر تو ام ) IR۲M ( را نصب کنید، این ها براساس تفاهم و ظرفیت هایی 
بود که در سازمان انرژی اتمی بود و ما قولی نمی خواستیم بدهیم که خدای ناکرده نتوانیم 
از عهده آن برآییم و الحمدلله همه چیز طبق روال پیش می رود، خوب زمانی هم که در 
قانون پیش بینی شده بود که ۲ ماه بعد از تصویب قانون اگر آن ها وفای به عهد نکردند، 
ما اجرای پروتکل الحاقی را متوقف می کنیم و همین کار را هم کردیم و آخرین قدم هم، 
مذاکره ای بود که بنا به درخواست خود آژانس بین المللی انرژی اتمی از ایران شد که آن ها 
اظهار علاقه کردند که برای صحبت بیایند و ما هم بعد از مشورت با ارگان های ذیربط و 
مسئولین ارشدمان داشتیم ، موافقت کردند که آقای گروسی به ایران بیاید و با ما مذاکره کند.

چرا آژانس خواسته است که به ایران بیاید؟
این سوال خوبی است، آژانس به ما گفت که شما اگر این پروتکل الحاقی را متوقف کنید، 
فرض کنید بعد از گذشت ۲ هفته برجام برگشت و اجرایی شد، به مفهوم این که به همه 
تعهدات شان برگشتند و عمل کردند، در این فاصله اگر ما هیچ حضوری نداشته باشیم، 
این یک انقطاع اطلاعاتی خواهد بود، دوربین دارند و عکس می گیرند و حتی این جا هم 
هستند، دقیق نمی دانم، البته این جا به پروتکل الحاقی ربطی ندارد، ولی ما چون در پروتکل 
الحاقی هستیم، در موافقت نامه پادمانی هم هستیم که برای قدیم هست، پروتکل الحاقی 
جدید هست والا چهل پنجاه سال ، همان پنجاه سال است که ما در موافقت نامه پادمانی 

هستیم که دوربین دارند و بازرسی می کنند.
آیا همچنان ادامه دارد ، ما عضو هستیم و بازرسی های شان انجام می شود؟

بله ما موافقت نامه پادمان ، چون عضو ان پی تی )NPT( و عضو آژانس هستیم، سرجای 
خودش است و فقط پروتکل الحاقی را که در برجام داوطلبانه پذیرفتیم اجرا کنیم، آن را 

متوقف کردیم. 
برگردیم به موضوع ،آژانس به شما چه گفت؟

آژانس به ما گفته که در طی یک ماه یا دو هفته دیگر برجام برگردد و مسئولین نظام همه 
به اتفاق گفته اند که اگر طرف مقابل تعهداتش را انجام داد ، ما هم به عقب برمی گردیم و 
تمام تعهدات مان را انجام می دهیم و یکی از تعهدات ما اجرای پروتکل است و در این 
کار پروتکل یک کار مستمری در آن هست و آن عکسبرداری و فیلمبرداری مستمر آن 
هست و اگر انقطاعی در آن صورت گیرد و متوقف شود ، پیوستگی آن از دست می رود 
و این باعث ایجاد سوال هایی می شود که اگر طرف ریگی به کفشش باشد و بخواهد 
سوال های ناجوری و اذیت بکند، یک بهانه ای برای سوال های عجیب و غریب شده و 
چه طور بوده است و خودش یک داستانی می شود و ما دیدیم که اگر این مسئله ادامه پیدا 
کند و این حرف حقی است و ما از نظر فنی صحبت می کنیم ، مذاکره کردیم و هر وقت 
که ما مذاکره می کنیم که در خلاء مذاکره نمی کنیم و من اختیار تمام آسمان و زمین در 

دست من است که نیست! 
من قبل از آن که وارد مذاکره شوم ، قبل تر با مسئولین ارشد نظام و با مراجع ذیربط مسائل 
را مطرح و چارچوب را مشخص می کنم ، کف ها و چارچوب مذاکره را مشخص می 
کنیم و ما وارد مذاکره می شویم، خوب ما در همان چارچوب حرکت کردیم، الحمدلله 
به لطف الهی این امر محقق شد و لذا آژانس تا سه ماه حق دسترسی به سیستم های ضبط 

کننده اطلاعات هستند، یعنی دوربین ها را ندارد.
پایان مدت زمان سه ماهه دوربین های آژانس جمع می شود

چرا مدت زمان سه ماه درنظر گرفته شده؟
چرا تا سه ماه، سوال خوبی کردید، آژانس هر سه ماه یک گزارش می دهد، یک گزارش 
فردا می دهد و تا سه ماه دیگر که گزارش دیگری می دهد، البته ما نگفتیم تا سه ماه، سر سه 

ماه ، گفتیم تا سه ماه، اگر هفته دیگر مسئله برجام برگردد.
اگر روال به همین منوال طی شد چه می شود؟

آن وقت ما تمام اطلاعات دوربین ها را محو می کنیم و ازشــون خواهش می کنیم که 
دوربین ها را تماما برچینند. 

آقای رافائل گروسی مدیر آژانس که به ایران آمد آیا به شما گفتند که کاری کنید که 
این پروتکل الحاقی را نخواهید متوقف کنید؟

قبل از آن که ایشان به ایران بیاید؛ اگر غیر از این می گفت، که ما اجازه نمی دادیم به ایران 
بیاید و خودش قبل از آمدن به ایران یک مصاحبه انجام داده بود و ما از طریق سفیرمان به 
اطلاع ایشان رسانده بودیم و ما هم یک هفته قبل، اواخر بهمن به آژانس اعلام کرده بودیم 
که در ۵ اسفند متوقف می کنیم و شما آماده باش باشید و اقداماتی را که باید با بازرسان تان 

اینجا انجام دهید، بکنید؛ تا ما در ۵ اسفند پروتکل را متوقف کنیم.
بیانیه مشترک هیچ پشت پرده ای نداشت

آقای دکتر بالاخره یک اختلاف نظرهایی در این میان به وجود آمد، می خواهم راحت 
از شما بپرسم؛ آیا این بیانیه مشترکی که بین شما و آژانس بین المللی انجام شد، پشت 

پرده هایی هم داشت؟ 
خیر، پس ما در این سه چهار ساعت چه بحثی می کردیم و اگر پشت پرده ای داشته باشد، 
پشت پرده اش این هست که ما اعلام کردیم که پروتکل را اجرا می کنیم و آقای گروسی 
اعلام کردند که ما حق ایران را در اجرای قانون به رسمیت می شناسیم و ما نشستیم و فکر 
کردیم و گروه ایشان با ۲ نفر از مشاورین شان آمده بودند و ما هم با دو سه نفر از دوستان مان 
بودیم ، نشستیم ، بحث کردیم و فکر کردیم و هر کدام به اتاق خودشان می رفتند و دوباره 

برمی گشتیم تا به این جمع بندی دو طرفه رسیدیم که مرضیه الطرفین بود.
آیا آن چه که در چارچوب پروتکل الحاقی بود، الان دسترسی ها گرفته شده است یا 

استثناء هم وجود دارد؟
رئیس سازمان انرژی اتمی: تمام آن چیزی که در پروتکل الحاقی بود، الان دسترسی هایش 
گرفته شده ، مثلا یکی از آن مواردی که در پروتکل الحاقی هست، دسترسی های مکمل 
است، مثلا براساس پروتکل آن ها یک جایی را دیده اند و می خواهند یک جای دیگر، 
نزدیک آن جا را هم ببینند، یعنی دسترسی مکمل ببینند، که آن را هم جلویش را گرفته ایم.

قانون مجلس شورای اسلامی عالی بود.

اگر تا ۳ ماه تحریم  ها لغو نشود 
دوربین  های آژانس جمع می  شود

3 یکشنبه 10 اسفند 1399، 16 رجب 1442 ،28 فوریه 2021، شماره 3687، صفحه

صیغه کند، اخراجش می کنیم 
دبیرکل حزب موتلفه اسلامی عنوان کرد: در انتخابات دوره گذشته ریاست 
جمهوری، آیا کسی توانست بگوید مهندس میرسلیم مشکل دارد؟ او وزیر ارشاد، 
معاون وزیر کشور، عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام بوده، با این همه مسئولیت، 
او آدم پاکی است و حزب او را معرفی کرد؛ چرا؟ چون اگر میرسلیم خدای نکرده 
خلاف می کرد حزب همان ابتدا او را کنار می گذاشت. بنابراین اگر ما به خیلی ها رای 
نمی دهیم، چون در اطراف آنها کلی حرف و شایعه فراوان است. اسدالله بادامچیان 
یادآور شد: حزب موتلفه اسلامی نظارت داخلی محکمی دارد. اگر فردی در موتلفه 
صیغه کند اخراجش می کنیم. چون حزب مثل امامت جمعه می ماند. حزب پایگاه 
اجتماعی است و فردی که در این پایگاه قرار می گیرد باید حافظ نوامیس مردم باشد. 
حزب محل ورود زنان، دختران و همسران و خواهران اعضاست و بخش زنان ما 
بخش گسترده ای در سراسر کشور را تشکیل می دهند. دبیرکل حزب موتلفه اسلامی 
ادامه داد: اینجا همه باید مراقب باشــیم تا کسی به ناموس مردم چشم ندوزد. حالا 
اگر کسی دچار هوسرانی شد اخراجش می کنیم. البته ما صیغه را حرام نمی دانیم و 
عقد موقت در اســلام است ولی می گوییم برو بیرون تا پای حزب نوشته نشود و 
وقتی ما این گونه هستیم در مساله مالی هم کوتاه نمی آییم. هرکس خلاف کند، او 

را کنار می گذاریم.

اخبار ویژه ...

لباس شهرت

ترک کره شمالی 

آیت الله رسول فلاحتی امام جمعه رشت  در خطبه های نماز جمعه در مصلی 
امام خمینی)ره( رشت با اشاره به مسئله رعایت عفت و شرم در پوشش اظهار داشت: 
پوشش انسان به ویژه پوشش زن باید به گونه ای باشد که بدن را بپوشاند و بدن نما و 
موجب تحریک دیگران نشود. نماینده ولی فقیه در گیلان افزود: زن نباید لباس مردان 
را بر تن کند و مردان نیز نباید لباس زنان را بر تن کنند و اینکه عده ای می گویند برای 
ما فرقی نمی کند که لباس مرد بپوشیم یا زن، غلط است. این کار نه  تنها خلاف شرع 
است بلکه خلاف عقلانیت است. امام جمعه رشت با بیان اینکه برخی کارگردانان 
و نویسندگان فیلم های ما هم دقت های لازم را در برخی امور ندارند تصریح کرد: 
"لباس شهرت" از دیدگاه اسلام حرام است؛ لباس شهرت به این معناست که زن و 
مرد لباسی بپوشند که انگشت نما باشد. وی بیان داشت: "لباس" انسان باید مروج 
ابتذال نباشد چراکه دشمنان دین می خواهند ما از آئین مذهبی و ملی خود دور شویم 
زیرا می دانند ملت های اسلامی از اهل بیت عصمت و طهارت تبعیت می کنند و این 

امر منجر به ویرانی قدرت های سلطه خواهد شد.

گروهی از دیپلمات های روســی و اعضای خانواده شــان این هفته در میان 
اقدامات سختگیرانه پیونگ یانگ ضد ویروس کرونا که شامل مسدود کردن بیشتر 
انواع حمل و نقل مسافر از آن طرف مرز است، از واگن ریلی دستی برای ترک کره 
شمالی استفاده کردند. کره شمالی هنوز گزارشی مبنی بر تایید آمار مبتلایان به کرونا 
منتشــر نکرده اما مرزهایش را بسته، سفرهای بین المللی را لغو و محدودیت های 
شدیدی را در کشور وضع کرده است. وزارت خارجه روسیه در پستی در رسانه های 
اجتماعی نوشت: از زمان بسته شدن مرزها که بیش از یکسال است اتفاق افتاده و 
همچنین توقف پروازها، بازگشت به روسیه بسیار طولانی و سخت شده است. در 
ادامه این مطلب آمده اســت: گروهی از هشت دیپلمات روسی و خانواده هاشان 
شامل یک کودک ۳ ساله، ۳۲ ساعت را با واگن ریلی دستی و دو ساعت با اتوبوس 
از پیونگ یانگ پیمودند تا به مرز روسیه برسند. این گروه پای پیاده و با در دست 
داشتن چمدان ها و کیف هایشان، آن هم با واگن دستی روی ریل راه آهن این مسیر 
را طی کردند. تصاویر و ویدئوهای منتشره از سوی این وزارتخانه نشان می دهد که 

این واگن دستی توسط این گروه به حرکت درآمده است.

مسیح مهاجری: 

رییس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی:

صالحی رییس سازمان انرژی اتمی: 

رئیس جمهور بعدی نه روحانی باشد، نه نظامی

سرویس سیاسی - شرایط کشور اکنون 
بگونه ایست که استمرار حضور افراد معمم 
در رأس قوه مجریه به صلاح نیســت. در 
حال حاضر، مســئولیت های حساسی 
همچــون تأمیــن نــان و آب و امنیت و 
اطلاعات کشــور که مستقیماً با زندگی 
روزمره مردم سروکار دارند برعهده افراد 
معمم است. حتی اگر کسانی معتقد باشند 
که روحانیت باید چنین مسئولیت هائی را 
برعهده داشته باشد، خوبست بپذیرند برای 
مدتی این مسئولیت ها به افراد غیرروحانی 
واگذار شــوند تا آن هــا نیز ظرفیت ها و 

توانائی های خود را نشان بدهند.
حجــت الاســلام مســیح مهاجری، 
مدیرمسئول روزنامه جمهوری اسلامی 
گفت : امتناع آقاي رئیســي از حضور در 
جلسه جمعي از اعضاء مجلس خبرگان 
رهبــري که طبق آنچــه در خبرها آمده 
درصدد بودند از ایشــان براي داوطلب 

شــدن در انتخابات ریاست جمهوري 
14۰۰ دعوت نمایند، حرکت شایسته اي 

است.
وی افزود : براســاس خبري که منتشــر 
شد، رئیس قوه قضائیه بعد از آنکه مطلع 
شد دعوت کنندگان قصد دارند از ایشان 
بخواهند در انتخابات ریاست جمهوري 
آینده به عنوان کاندیدا ثبت نام کند حاضر 
نشــد در جمع آنان شرکت کند و با این 
امتنــاع، عزم خود را براي ادامه حضور در 
قوه قضائیه نشــان داد. هرچند نمي دانیم 
دلیل ایشان براي این امتناع چیست، ولي 
این واقعیت براي همگان قابل فهم است 
که ناتمام گذاشتن کاري که در قوه قضائیه 
شروع شده، جایز نیست و دستگاه قضا به 

استمرار این تلاش ها نیازمند است.
این واقعیت را نمي توان انکار کرد که قوه 
قضائیه با حضور آقاي رئیســي در رأس 
این قوه وارد مرحله اي از تحول شــده که 

بشدت موردنیاز کشور است. قوه قضائیه با 
مشکلات زیادي مواجه است که حل آنها 
به تلاش و زمان زیادي نیاز دارد. بطوري که 
قطعاً حتي در یک دوره ۵ ساله هم نمي توان 
بر این مشــکلات فائق آمد. مي دانیم که 
اصلاح قوه قضائیه، تأثیري اساســي بر 
اصلاح کشــور دارد و به همین دلیل رها 
کــردن برنامه هاي جدیــد در نیمه راه به 
صلاح این قوه نیست و ممکن است علت 
امتناع آقاي رئیســي از ورود به انتخابات 

ریاست جمهوري نیز همین باشد.
عــلاوه بر این، شــرایط کشــور اکنون 
بگونه ایست که استمرار حضور افراد معمم 
در رأس قوه مجریه به صلاح نیســت. در 
حال حاضر، مســئولیت هاي حساسي 
همچون تأمین نان و آب و امنیت و اطلاعات 
کشور که مستقیماً با زندگي روزمره مردم 
سروکار دارند برعهده افراد معمم است. 
حتي اگر کساني معتقد باشند که روحانیت 
باید چنین مسئولیت هائي را برعهده داشته 
باشد، خوبست بپذیرند براي مدتي این 
مسئولیت ها به افراد غیرروحاني واگذار 
شوند تا آنها نیز ظرفیت ها و توانائي هاي 
خود را نشــان بدهند. بدین ترتیب، سید 
معمم دیگري که زمزمــه ورود او به این 
انتخابات به گوش مي رسد نیز بهتر است 

وارد این عرصه نشود.
کنار رفتن روحانیون از صحنه انتخابات 
ریاست جمهوري 14۰۰ به معناي واگذار 
کردن آن به نظامیان نیســت. نظامیان نیز 
تخصــص دیگري دارند که تناســبي با 
مدیریت سیاسي – اجرائي کشور ندارد. 
همین حالا که مجلس یازدهم بیش از 4۰ 

عضو نظامي دارد و مدیریت آن نیز برعهده 
یک نظامي است، مي بینیم که نه تنها توفیقي 
در پیشبرد اهداف نظام متناسب با نیاز کشور 
ندارد، بلکه در مــواردي با برخوردهاي 
تهدیدآمیز، شاکله قانونگذاري را از مسیر 

طبیعي خارج کرده است.
تفسیرهائي که طرفداران حضور نظامیان 
در انتخابات ریاســت جمهوري از نهي 
امــام خمیني در زمینــه دخالت نظامیان 
در سیاســت ارائه مي کننــد، توجیهات 
غیرموجهي هســتند که مشکلي را حل 
نمي کنند. اولاً امام، نظامیان را به صورت 
مطلــق از ورود به سیاســت و انتخابات 
منع کردنــد و این منع، محدود به زمان و 
مکان و شرایط خاصي نیست. ثانیاً حتي 
اگر ایشان هم منع نفرموده بودند، اصولاً 
روحیه نظامي گري با مسئولیت و مدیریت 
سیاســي و اجرائي ســازگاري ندارد. در 
این زمینــه، تفاوتي میان نظامیان فعلي و 
کساني که براي رئیس جمهور شدن، شغل 
نظامي گري را کنار بگذارند و وانمود کنند 
که نظامي نیستند نیز وجود ندارد. مهم تر 
اینکه نظامیان اگر قدرت سیاســي را در 
دســت بگیرند، آن را رها نخواهند کرد و 
حاکمیت کشور بدون آنکه اسماً نظامي 
باشد، رسماً در اختیار نظامیان خواهد بود.

از این دو طایفه محترم که بگذریم، کشور 
ما اکنون به یک مدیر توانمند صاحبنظر در 
اقتصاد و البته مســتقل نیازمند است تا از 
شرایط کنوني خارج شود. شرط موفقیت 
چنین فردي نیز اینست که تمام ارکان نظام 
هماهنگ و منسجم عمل کنند نه مثل این 

سال ها که هرکس ساز خود را مي زند!

سیاسی

مداخله واعظی در مسائل ارزی

کرونای ایرانی نداریم 

موافقت نکرده

میان اصولگرایان 

شایعات درباره عارف

روابط عمومی بانک مرکزی در اشــاره ای تلویحی به اظهارات اخیر محمود 
واعظی، رییس دفتر رییس جمهور در پیامی توییتری نوشــت: برای جلوگیری از 
سوءاســتفاده و سوءبرداشت از صحبت های مسئولین محترم، شایسته است که 
اظهارنظر در خصوص مسائل تخصصی پولی و ارزی به بانک مرکزی واگذار شود. 
واعظی اخیرا در اصفهان ســخنانی مطرح کرد که از آن چنین برداشت می شد که 
دولت خود قیمت ارز را بالا برده. او البته یک روز بعد در توضیحاتی این موضوع را 

به برداشت ناقص رسانه ها از سخنانش مرتبط کرد.

سعید نمکی، در حاشیه برنامه واکسیناسیون سالمندان در آسایشگاه کهریزک، 
در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه در فضای مجازی عنوان می شود مواردی از کرونای 
ایرانی در کشور مشاهده شده است، گفت: هنوز جهش داخلی قابل توجه که آن 
را به عنوان جهش ملی اعلام کنیم نداریم، اما هر لحظه ممکن است در گوشه ای از 

کشور دچار جهش جدید ویروس شویم.

عطریانفر درباره نســبت »اسحاق جهانگیری« با حزب کارگزاران سازندگی 
و نظر حزب درباره نامزدی او، گفت: جهانگیری از برجسته ترین نیروهای حزب 
است. اعضا به او تعلق خاطر زیادی دارند. مسلما اگر جبهه اصلاحات و شخص 
»اسحاق جهانگیری« موافق نامزدی در انتخابات ۲۸ خرداد 14۰۰ ریاست جمهوری 
باشد، بی تردید جزو گزینه های حزب کارگزاران سازندگی خواهد بود. وی افزود: تا 
جایی که اطلاع داریم، جهانگیری مدت های مدیدی است که در حال رایزنی است 
و تا این لحظه برای نامزد شدن اعلام موافقت نکرده است. علت اینکه ما کمتر از آقای 
جهانگیری نام می بریم، به خاطر نظر خود اوست. جهانگیری گفته است چون خودم 
به جمع بندی نرسیدم، تمرکز روی من در حال حاضر به مصلحت نیست. اما طبیعتا 
یکی از شخصیت هایی است که می تواند مورد توافق جبهه اصلاحات باشد. این فعال 
اصلاح طلب گفت: متوجهم چرا جهانگیری کمتر علاقه ای به ورود نشان می دهد. 
او به مدت ۷ سال به عنوان معاون اول بیشترین و سخترین شرایط را به دوش کشیده 
و متاسفانه در حق او جفای زیادی شده و خسته است. در شرایطی که سیاست هایی 
تحریمی همه ارکان اقتصادی کشور را به هم ریخته بود و قدرت خرید مردم به دلیل 
نابسامانی ها کم شده بود، جهانگیری در راس سیاست های اقتصادی قرار گرفت و 
همه انتقادها و هجمه ها را به جان خرید. مردم دولت را به عنوان پاسخگوی همه 
مشکلاتی می شناسند، در حالی که دولت سهم اندکی در مدیریت کلان کشور دارد.

سیدمصطفی هاشمی طبا، فعال سیاسی اصلاح طلب، رقابت اصلی انتخابات 
ریاست جمهوری 14۰۰ را میان کسانی دانست که مُهر اصولگرایی بر خود زده اند، 
او همچنین معتقد است، شاید اصلاح طلبان نقش کوچکی هم داشته باشند؛ به این 
معنا که نامزد اصولگرای قوی و اصلاح طلب ضعیف در این رقابت ها حاضر شوند.

فعال اصلاح طلب نســبت به برخی شایعات در مورد به محمدرضا عارف 
واکنش نشــان داد.علیرضا خامســیان فعال سیاسی اصلاح طلب در گفت و گو با 
باشــگاه خبرنگاران جوان، با اشاره به اظهارنظر ها درباره محمدرضا عارف گفت: 
صحبت هایی درباره انتخابات ســال ۹۲ مطرح می شود، مبنی بر اینکه محمدرضا 
عارف از پایگاه رای بالایی برخوردار نبود، اما نظرسنجی های معتبر موضوع دیگری 
را نشان می دهد.او ادامه داد: اگرچه من نمی خواهم چنین صحبت های حاشیه ای 
وحدت اصلاح طلبان را تحت شعاع قرار دهد، معتقدم برخی صحبت هایی که مطرح 
می شود، به سبب نجابت عارف بوده و نوعی تحریف واقعیت محسوب می شود؛ 
همچنین همگی اذعان دارند که جریان اصلاحات در سال ۹۲ به سبب کناره گیری 
محمدرضا عارف در انتخابات موجبات پیروزی حســن روحانی را در انتخابات 

فراهم آورد و هیچ کس هم منکر این موضوع نیست.

تحریم های آمریکا علیه ایران برخلاف قوانین بین المللی است
 سرویس سیاسی -  رییس کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
شورای اسلامی گفت: آمریکا در تحریم ایران، قوانین داخلی 
خود را به سایر کشورها تسری داده که خلاف قوانین بین 

المللی است و این کشور را باید رسوای عالم کرد. 
عزت الله اکبری روز گذشته  در مراسم افتتاح خط تولید انبوه 
نخستین گیربکس ۶ سرعته با طراحی داخلی در شرکت نیرو 
محرکه که با حضور وزیر صنعت،معدن و تجارت برگزار 
شد،افزود: مردم،مقامات و دولت باید این کار را انجام دهند و 
ما نیز در مجلس با تمام توان به دولت و وزارت صنایع کمک 

می کنیم و با آنها هماهنگ هستیم.
وی با بیان اینکه کمیسیون صنایع و معادن پای کار است، 
افزود: از وزیر درخواست داریم توسعه خودروهای دیزلی را 

در دستور کار قرار دهند چون از نظر امنیتی برای کشور بسیار 
مهم هستند. وی با بیان اینکه هم اینک گیربکس اتومات از 
ضرورت های کشور است و ما می توانیم آن را تولید کنیم، 
افزود:اگر بخش خصوصی پای کار بیاید می توانیم گیربکس 
اتومات را بسازیم و به فناوری آن دست یابیم. اکبری گفت: 
وقتی فرزندان این مملکت در حوزه های مختلف قله ها را 
فتح می کنند آیا در خودروسازی و صنایع دیگر نمی توانند 
به این موفقیت ها دست یابند؟قطعا می توانند. وی افزود: 
ما باید موانع را برطرف کنیم تا همه جا به توســعه متوازن 
برسیم. اکبری اضافه کرد: توسعه متوازن برازنده کشور است 
و این ساختارها است که باید مقداری تغییر یابد و حداکثر 
استفاده از بخش خصوصی صورت گیرد. وی افزود: بخش 

خصوصی دریای بی پایانی از نظر توانمندی ها و از نظر منابع 
است و وقتی بخش خصوصی با تمام توان در میدان باشد 

تحریم هیچ اثری نخواهد داشت.
اکبری گفت: هم اینک بخش خصوصی با انگیزه مشغول 
تولید در کشــور است و همه باید دست به دست دهیم و 
مملکت خود را بسازیم. وی افزود: ما تفکری را که می گوید 
ببینیم بایدن چه می گوید اصلا قبول نداریم و می گوییم بایدن 
باید ببیند ما چه می گوییم. این نماینده افزود: آمریکا به عنوان 
یک دولت متجاوز، تروریســت و قانون نشناس در سطح 
بین الملل شناخته شده است و امروزه اسلام ناب محمدی 
و شــیعیان علی )ع(قد علم کرده اند و قطعا او را شکست 

می دهند. 
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